

Healing Ministry

For every soul of good will

Given by Saint Padre Pio

To Mélanie Dupuis

In the Name of Jesus Christ:

- I completely forgive all those who have wronged me.
- I ask for forgiveness through the Heart of Abba for all the wrongs I have done.
- I forgive myself out of Love for Jesus Christ and His Mother Mary, the Immaculate Conception.
- My heart is now free and willing to accept all the miracles that the Two Most Holy Hearts wish to grant me through their merits and for the Glory of Abba, my Father in Heaven, my Holy Creator who carries in His Heart all human life.

Ask through the Unity of the Holy Spirit

I welcome my prayer intentions and place them in the Two Most Holy Hearts. I ask you, Most Holy Hearts, for all the graces I need and that the Father wants to grant me now in His divine Will. Amen.



Ministère de Guérison

Pour toute âme de bonne volonté

Donné par Saint Padre Pio

À Mélanie Dupuis

Au Nom de Jésus-Christ :

- Je pardonne totalement à toutes les personnes qui m'ont fait du mal.
- Je demande pardon par le Cœur d'Abba pour tout le mal que j'ai fait.
- Je me pardonne par Amour pour Jésus-Christ et sa Mère Marie, l'Immaculée Conception.
- Mon cœur est maintenant libre et disposé à accueillir tous les miracles que les Deux très Saints Cœurs veulent m'accorder par leurs mérites et pour la Gloire d'Abba, mon Père du Ciel, mon Saint Créateur qui porte en son Cœur toute vie humaine.

Demander par l'Unité du Saint-Esprit

J'accueille mes intentions de prières et je les dépose dans les Deux très Saints Cœurs. Je vous demande, très Saints Cœurs, toutes les grâces dont j'ai besoin et que le Père veut m'accorder maintenant dans sa Volonté divine. Amen.

